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Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 8/07 ze dne 14. 12. 2007 

Přítomní senátoři: P. Boháčová, J. Hajný, L. Lev, J. Sladovník 
Přítomni: 4 senátoři, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení 8. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu z mimořádného zasedání ze dne 17. 10. 2007 

3) Aktuální situace na FEK ZČU 

4) Různé 

Ad 1) Zahájení 8. zasedání SK AS FEK ZČU 
 
Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev přivítal přítomné senátory na 8. zasedání a seznámil je  
s programem zasedání. 
 
Návrh: Schválení programu tohoto zasedání. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Ad 2) Schválení zápisu z mimořádného zasedání ze dne 17. 10. 2007 
 
Lukáš Lev navrhl hlasovat o schválení zápisu z mimořádného zasedání ze dne 17. 10. 2007. 
 
Návrh: Schválení zápisu z mimořádného zasedání ze dne 17. 10. 2007. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Ad 3) Aktuální situace na FEK ZČU 
 
Lukáš Lev seznámil ostatní studentské senátory se situací, která nastala ve středu 5. 12. 2007 
na FEK ZČU. 
Uvedl, že ho v již zmíněný den pozval děkan FEK ZČU doc. Hrdý bez předchozího udání 
důvodu na zasedání užšího vedení fakulty. Na tomto zasedání doc. Hrdý oznámil,  
že se rozhodl zrušit funkci asistenta děkana, jelikož se mu tato funkce zdá z vlastní zkušenosti 
zbytečná. Tento post do této doby zastával a zatím stále zastává Bc. Vilém Hodek. Jeho další 
funkcí byla funkce studentského asistenta, což je právě ta pozice, ke které se mohl vyjádřit  
na tomto zasedání i L. Lev. Tento post se však podle informací doc. Hrdého neruší,  
jen ho bude vykonávat někdo jiný. 
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L. Lev na tomto zasedání řekl, že spolupráce s Bc. Hodkem jako studentským asistentem byla 
vždy výborná a osvědčila se. Dále uvedl, že ve spolupráci s Bc. Hodkem byl každý 
individuální problém studenta vyřešen. 
 
Mezi studentskými senátory se následně na toto téma rozpoutala živá diskuse. Přesněji řečeno 
na téma, jaké důvody vedly pana děkana ke zrušení funkce asistenta děkana a zamýšlenému 
odvolání Bc. Hodka z pozice studentského asistenta, neboť Bc. Hodek byl podle SK AS FEK 
ZČU významným přínosem jak pro studenty, tak pro fakultu jako celek. 

L. Lev poznamenal, že ke zrušení funkce asistenta děkana se studentským senátorům 
nepřísluší vyjadřovat, určitě se ale Studentská komora AS FEK ZČU může vyjádřit k tomu,  
že Bc. Hodek byl odvolán z funkce studentského asistenta. 
 
Všichni přítomní senátoři se vyjádřili ve smyslu, že s tímto krokem v žádném případě 
nemohou souhlasit, jelikož Bc. Hodek jim vždy pomohl vyřešit všechny studentské problémy, 
se kterými za nimi přišli různí studenti a že s ním všichni měli jen ty nejlepší zkušenosti. 
A dále opravdu nevědí, kdo jiný by mohl Bc. Hodka v této funkci nahradit, protože by to měl 
být člověk mladý, který má blízko ke studentům, umí se s jejich problémy sžít, 
dané problematice dostatečně rozumí, je mezi studenty oblíben a je jimi na základě dřívějších 
dobrých zkušenostní uznáván. 
 
L. Lev a P. Boháčová uvedli, že oba dva z pozice předsedy a místopředsedkyně SK AS FEK 
ZČU mluvili o tomto s doc. Hrdým a ani jednomu z nich nebyl vysvětlen důvod,  
proč by měl Bc. Hodek funkci studentského asistenta opustit. 
 
Dále všichni senátoři postupně uvedli, že mnoho studentů s tímto krokem nesouhlasí  
a nechápou, proč se tak stalo. Přáli by si také oficiální vyjádření pana děkana k tomuto kroku. 
 
Návrh usnesení: 
SK AS FEK ZČU v žádném případě nesouhlasí se zamýšleným odvoláním Bc. Hodka  
z funkce studentského asistenta a i za studenty FEK ZČU požaduje oficiální vysvětlení toho,  
proč byl z této funkce odvolán. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

 
Ad 4) Různé 
 
K tomuto bodu nebyly žádné podněty. 
 
 
V Chebu dne 14. 12. 2007 
 
Zapsala: Pavla Boháčová 
Doplnil: Lukáš Lev 
 


